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Forberedende redaksjonskomité er oppnevnt av styret og har bestått av:  
Medlemmer: 
Hilde Nyutstumoen, Hamar/Styret   Hamarregionen 
Bjørn Stensvold, Gjøvik    Gjøvikregionen 
Ivar Skulstad, Eidskog    Kongsvingerregionen 
Merete Kjellberg, Lillehammer   Gudbrandsdalen 
Lillian Skjærvik, Elverum    Sør-Østerdalen 
Anders Rønning, AUF/Tynset   Nord-Østerdal   
 
Leder: Hilde Nyutstumoen, Hamar/Styret 
Sekretær: Fylkessekretær Synnøve Brenden 
 
 
Forslag som foreslås vedtatt: 
 
Forslag nr. 1.  
Styret. Forberedende redaksjonskomite støtter styrets innstilling. 
 
Forslag 1 er vedtektsendringer vedtatt av landsmøtet som fylkespartiet skal tas inn i egne 
vedtekter.  
 
Forslag der forberedende redaksjonskomite har samme innstilling med styret: 
Forslag nr. 2 
Rutine for oppfølging, koordinering og tilbakemelding av politiske innspill til Innlandet  
Arbeiderparti. 
 
Forslag nr. 3 
Informasjonspolicy 
 
OPPFØLGING LANDSMØTEVEDTATT VEDTEKTSENDRING  
 
Forslag nr. 1  
Tittel: Vedtektene § 2.3 - Årsmøte  
Fra: Styret  
 
Forslag 
§ 2.3 
Forslag en vil ha behandlet på fylkesårsmøtet må være vedtatt innsendt av en partiavdeling, 
et kommuneparti eller av AUFs fylkeslags representantskapsmøte eller årsmøte  

Tillegg: eller kvinnenettverkets fylkeskonferanse  
 
Begrunnelse 
Vedtektene oppdateres i samsvar med landsmøtets bestemmelser i §2.3 
(Endring vedtatt av LM 15 – 17 april 2021) 
 
INFORMASJON 
 
Forslag nr. 2 
Tittel: Rutine for oppfølging, koordinering og tilbakemelding av politiske innspill til Innlandet 

Arbeiderparti 
Fra: Kongsvinger, Eidskog, Grue, Sør-Odal, Nord-Odal og Åsnes Arbeiderparti 
 
Forslag: 
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Det etableres en rutine for oppfølging, koordinering og tilbakemelding av innsendte forslag til 
årsmøter i Innlandet Arbeiderparti. Rutinen etableres og vedtas i fylkespartiets 
representantskap senest i løpet av oktober 2022. 
 
Begrunnelse: 
Det legges ned et betydelig arbeide i mange kommunepartier med å sende inn forslag til 
årsmøtet i Innlandet Arbeiderparti. Tilbakemeldingen, slik det er i dag, er informasjon om 
vedtak på årsmøtet; om saken skal behandles, hvor saken skal behandles eller om den skal 
sees i sammenheng med andre tiltak.  
En tilbakemelding til kommunepartiene fortløpende og senest ved kalenderårets utløp, hadde 
gitt både inspirasjon og informasjon til å vurdere om en oppfølging av innmeldte forslag er 
nødvendig. Som en bieffekt vil antall saker som blir sendt inn på nytt kunne reduseres. 
Det er mange eksempler på at tidligere innmeldte saker har fått en ny og forsterket aktualitet, 
enn da saken opprinnelig ble sendt inn. Grunnene for dette kan variere, med noen stikkord er 
ny regjering, Hurdalsplattformen og diskusjon om ny fylkesstruktur. En slik oppfølgingsrutine 
vil enklere fange opp sakenes viktighet, enn tilfellet er nå.  
Denne måten å involvere kommunepartiene på, vil også ha en positiv effekt på partiets 
intensjon om å ta hele fylket i bruk og det vil være enklere å få til lokale medieoppslag. 
 
Styrets innstilling: 
Styret støtter intensjonen i forslaget. Styret utarbeider rutiner for oppfølging, koordinering og 
tilbakemelding. 
 
Forslag nr. 3 
Tittel: Informasjonspolicy 
Fra: Kongsvinger, Eidskog, Grue, Sør-Odal, Nord-Odal og Åsnes Arbeiderparti 
 
Forslag: 
Arbeiderpartiet trenger en mer offensiv policy når det gjelder informasjon og kommunikasjon.  
 
Begrunnelse: 
Vi opplever gjentatte ganger at viktig informasjon kommer for sent, slik at partiet må bruke 
unødvendig mye tid i ettertid på å forklare hvorfor, i stedet for å skape aksept med tydelig 
informasjon i forkant.   
Mange gode tiltak og initiativ får ofte unødvendig kritikk i nyhetsbildet, som regel skyldes 
dette at tiltaket ikke er godt nok beskrevet i forkant. Erfaringsmessig vil man bruke lengre tid 
og mer ressurser i ettertid ved å både informere og argumentere for saken.   
Et annet moment er at vi ofte får kritikk for at vi ikke foretar oss noe i en konkret sak. Hvis vi 
er tidligere ute med en orientering om hva vi tenker og hva vi ser for oss av framdrift, vil vi ta 
brodden av den type kritikk. Sakens kompleksitet og innhold vil selvsagt gi føringer på hva 
som kan informeres. 
 
Styrets innstilling: 
Intensjonen i forslaget er god og støttes. Forslaget oversendes styret for videre oppfølging. 
 
 
 
 


